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Referat 

Plejecenterrådsmøde 

Dato og tidsrum:  

27. november 

kl. 15.00-17.00 

 

 

Deltagere: 

 

Beboerrepræsentant: Inge Lise Johansen Bolig 108 

Beboerrepræsentant: Georg Franke bolig 116 

Beboerrepræsentant suppleant: vakant 

Pårørenderepræsentant: Henrik Franke bolig 116 

Pårørenderepræsentant: John Alexandersen bolig 125 

Pårørenderepræsentant suppleant: Kirsten Selnø bolig 108 

 

Brugerrådsrepræsentant: Jannie Brandt  

Seniorrådsrepræsentant: Stella Hvid 

Ledelsesrepræsentanter: Faglig koordinator køkkenet Gitte Brage- Andersen  

Gruppeleder :Rikke R Hansen 

Centerleder Connie Vejlø   

Medarbejder: Ulla Mortensen (ferie) 

 

 

Plejecenterleder er sekretær 

  

 

Greve kommune   
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Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste gang  

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Herunder valg af ordstyrer.  

John blev valgt. 

 

3. Orientering fra formand 

Hvordan gør vi med medarbejdere under 18 år – projekt med fritidsjob på et plejehjem 

som i andre kommuner f.eks. Hvidovre. 

• Connie oplyser, at det også er en mulighed hos os, men at det er en afvejning, 

om der skal ansættes uddannede medarbejdere og faste timelønnede, da der er 

meget, som dem under 18 år ikke må. Det ses der på i 2024. Det er vigtigt at 

understrege, at de unge skal ansættes som ekstra medarbejdere og ikke skal 

udføre hverken plejeopgaver eller andre praktiske opgaver. De skal spille spil 

eller musik med de ældre, hjælpe med mobil, læse højt, gå ture eller hygge på 

anden måde med de ældre. 

 

4. Orientering og drøftelse ved plejecenterleder Connie Vejlø  

Opsamling på brandtilsynets påbud. Herunder julepyntning. 

• Der er nu ryddet op på gangene, der er flyttet en masse og køkkenet i 

Lærkehuset er nedlagt. Der må ikke stå ting med genopladelige batterier nogle 

steder på gangene. 

• Der er indkøbt en løftestol (Raizer), der skal bruges i stedet for den manuelle lift, 

der plejer at stå på gangene. 

• Der er pyntet lidt mindre op, end vi plejer – men vi håber, at der stadig er lidt 

hygge. Brandtilsynet kommer igen den 22. december 2023. 

Status på lukning af Grønlykkeparken. 

• Planen er stadig, at Grønlykkeparken skal lukkes I løbet af 2024 – men det er 

først I februar 2024, at der kommer en ny udmelding om målgruppen, der skal 

overtage. Der er pt. 9 beboere tilbage – hvoraf 2 af dem har søgt om at blive 

flyttet til Strandcentret. 

Status på økonomi 2023 – samt orientering om fast budget 2024. 

• Ved budgetopfølgning tre oktober viste tallene, at vi næsten har indhentet vores 

underskud for 2023. Der skal lyde et stort – godt gået – til lederne og det 
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personale, der har været mest berørt af de nødvendige besparelser. Dette er 

primært mindre brug af vikarer og udskydelse af vakante stillinger. 

Ansøgning om teleslynge i cafeen. 

• Vi har ansøgt om at få installeret teleslynge – og afventer tilbud på dette.  

Det bliver formentlig et bærbart system – a la det man har i mange kirker.   

Kiosk i forbindelse med cafe. 

• Efter at kiosken på Hundige togstation er lukket, er det blevet meget 

vanskeligere for beboerne at købe mindre hverdagsting som f.eks. slik, 

chokolade, og tobak. Vi forsøger derfor at kompensere for dette med kiosksalg 

ved cafeen kombineret med at en vogn med diverse varer indimellem kører 

rundt i huset. 

5. Orientering fra Brugerråd/frivillig - Jannie Brandt 

Der har været møde i brugerrådet, og der skal snart være valg. Jannie genopstiller som 

formand.  

Brugerrådet har genoptaget en tradition med at indsamle penge til en ny bus / 

reparation af den gamle sorte. Der er lavet en pap-bus, der sendes rundt til 

arrangementer. Udvalget ønsker, at den kan stå mere synligt – så alle pårørende og 

brugere får mulighed på at lægge penge i. Connie undersøger muligheden – samt om 

det er muligt at betale med Mobilepay. Der skal oprettes en konto til indsamlingen – 

Jannie går videre med dette. 

Brugerrådet har et stort ønske om, at der arbejdes mere sammen omkring f.eks. 

aktiviteter på Strandcentret. At Brugerrådet, Plejecenterrådet og Støtteforeningen har 

et møde sammen – med fokus på samarbejde – da det opleves, at der ikke rigtig er 

nogen rød tråd i, hvad de forskellige udvalg laver og har ansvar for. Dette er der bred 

tilslutning til. Connie indkalder til et fællesmøde i starten af det nye år. 

Der er et ønske om, at nogle arrangementer holdes uden for huset – f.eks. en biograftur 

eller et besøg i Kulturhuset / Portalen. Jannie undersøger muligheden for sådanne 

speciel-arrangementer i det kommende år. 

For at styrke information om arrangementer mv., ikke mindst til pårørende, udsendes 

StrandNyt fremover også på e-mail til alle pårørende. Herudover vil der løbende blive 

orienteret om aktiviteter og anden vigtig information ved brug af alle tavler i huset. 

6. Orientering fra Strandcenterets støtteforening og brugerrådet - Jannie Brandt. 

Ikke noget nyt. Støtteforeningen har nogle planlagte aktiviteter – bl.a. hygge i 

dagligstuen, julemand og sang. 
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7. Orientering fra seniorrådet - Stella Hviid. 

Seniorrådet er glade for, at vi har søgt om teleslynge, da det er et stort ønske fra dem. 

8. Orientering og drøftelse af kosthåndtering – Gitte Brage A. 

Kostrådet har været samlet et par gange – den ene gang var der ikke nogen beboere 

med, men den anden gang deltog en beboer. Gitte har lyttet til ønskerne til menu, og 

der er generelt rigtig gode tilbagemeldinger på kvaliteten.  

Aftenvagten har et ønske om, at der serveres smurt smørrebrød igen – fremfor på fade. 

Men pt. er det ikke et ønske fra dem, der er i kostrådet. 

Julen står for døren, og Gitte fortæller lidt om menuen i julen samt julefrokosten. 

Grundet færre beboere i 2024 – som følge af lukning af Grønlykkeparken – skal der 

skæres i personaletimerne. Dette gøres i første runde ved at de to ufaglærte, som vi har 

i weekenderne, er opsagt med udgangen af 2023. Der skal også kigges på 

transportudgifterne til Grønlykkeparken – pt. køres maden hver dag af en taxa. 

9. Orientering vedrørende aktiviteter – Ulla Mortensen. 

Ulla har ferie – Connie overtager.  

Der har lige været julemarked – og Kol-koret har været på besøg. Der var godt gang i 

julemarkedet og tak til alle de frivillige, der har syet, strikket, malet og lavet diverse 

træfade og julepynt, som der er blevet solgt. 

Der tales om – at i 2024 – kunne det være over to dage. Måske fredag og lørdag så 

flere pårørende kan deltage. Dette er taget til efterretning. 

Der er et ønske om, at der laves et årshjul – som kan ses og sendes ud til de pårørende 

i god tid. Connie viser en plakat med et årshjul, som skal hænges op i alle afdelinger. 

Tak til alle de pårørende der har bagt kage og vafler, lavet julehygge med æbleskiver 

og gløgg, samt æblemarmelade – og som kommer og synger for og er med til at gøre 

lidt ekstra for vores beboere. VI har plads til flere arrangementer – kontakt gerne Ulla 

om dette. 

10. Orientering og drøftelse ved beboer og pårørende repræsentanterne. 

Det trækker fra vinduerne på gangen i Vibe /Lærkehuset. Connie kontakter 

serviceleder Ole og tjekker op på, at de er lukket og låst for vinteren. (Dette er ordnet 

den 28. november).  

Der mangler en låge på trappenedgangen i lærkehuset. Connie kontakter serviceleder 

Ole, der oplyser, at de er ved at blive skiftet i hele huset pga. sløve spiraler, og at der er 

sat en ny op den 28. november. Der er sat en kæde på i stedet, når de tages ned og 

indtil de nye låger er sat på. 
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Nødkald skal respekteres og følges på hurtigst muligt. Det er utrolig vigtigt for 

beboernes tryghed. Hvis der evt. er data-nedbrud, skal både beboere og pårørende 

informeres om dette. 

11. Nyt årshjul 2024 – samt dato for valg. 

Se nedenstående. 

12. Evt. 

Datoer for møder i 2024 

• 19. marts kl. 15.00-16.30 

• 19. marts: Valg til plejecenterrådet kl. 16.30 – 18.00 i dagligstuen 

• 27. maj kl. 15.00-17.00 

• 26. august kl. 15.00-17.00 

25. november kl. 15.00-17.00 

 

Jeg sender lige et par links vedr. brug af unge i fritidsjob på plejehjem: 

https://www.hvidovre.dk/om-kommunen/presse/pressemeddelelser/2023/marts/hvidovre-

uddanner-unge-til-fritidsjob-pa-plejehjem/ 

https://www.tv2nord.dk/frederikshavn/freja-er-med-paa-ny-trend-blandt-unge-hun-er-vild-med-

sit-fritidsjob-paa-plejehjem 

https://www.fagbladetfoa.dk/Artikler/2023/06/28/Teenagere-rykker-ind-paa-plejehjem-Tjek-

antallet-i-din-kommune 

 

Det har tydeligvis været en stor succes mange steder. Derfor også værd at undersøge nærmere, 

herunder hvad det koster, jf. indgået overenskomstaftale mellem KL og FOA. 

 

Mvh John 

•  
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